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Dank u wel voorzitter, 
 
Algemene Ontwikkelingen van 2024 
Het jaar 2024 kenmerkt zich door een dynamische economische en sociale ontwikkeling. Landelijk 
zien we een stabilisatie van de economie, ondanks de mondiale uitdagingen zoals inflatie en 
geopolitieke spanningen. Lokaal merken we nog steeds een grote vraag naar woningen. Tegelijkertijd 
is het goed wonen, werken en recreëren in onze gemeente. 
Zo mogen we trots zijn op het vervolmaken van de laatste fase van het centrum in Bergeijk ’t Hof. Dit 
is een positieve ontwikkelingen die bijdraagt aan de leefbaarheid en aantrekkelijkheid van onze 
gemeente. 
 
Wonen, Werken en Recreëren 
Onze gemeente blijft een uitstekende plek om te wonen, werken en recreëren. De beschikbaarheid 
van kwalitatieve woonruimte, de diversiteit aan werkgelegenheid en de rijke mogelijkheden voor 
recreatie dragen bij aan een hoge levenskwaliteit voor onze inwoners. We blijven inzetten op het 
verbeteren van deze aspecten om een leefomgeving te creëren waarin iedereen zich thuis voelt en 
kan floreren. 
 
Financiële gezondheid en duurzame teruggaaf 
We zijn trots op onze solide financiële positie, zoals blijkt uit de jaarstukken waarin een sterke 
algemene reserve is vastgesteld. Dit geeft ons de ruimte om duurzaam terug te geven aan onze 
inwoners. We overwegen investeringen die direct bijdragen aan de gemeenschap, zoals het oplossen 
van exploitatietekorten bij woningbouwprojecten en het optimaal benutten van beschikbare 
gronden. Deze investeringen moeten zowel nu als in de toekomst waarde toevoegen. 
Ook zaten wij te denken om geld te reserveren voor een eventuele aansluiting op de Diepveldenweg, 
zodat er al geld gereserveerd is als het onderzoek beschikbaar is. Maar we zijn uiteindelijk van 
mening dat het beter is om het onderzoek af te wachten, dan het gesprek er over aan te gaan en dan 
eventuele middelen uit de algemene reserve te onttrekken. 
 
Digitaal Burgerpanel 
In het kader van digitale participatie willen we onderzoeken hoe we een digitaal burgerpanel kunnen 
implementeren. Wij geloven dat digitale participatie een waardevolle aanvulling is op traditionele 
vormen van burgerinspraak. Dit geven wij al meerdere jaren aan, kan het College ons uitleggen wat 
de status hiervan is? 
 
Avondopenstelling Milieustraat 
Er is behoefte aan meer flexibiliteit in de openingstijden van onze milieustraat. We stellen voor om 
een onderzoek te starten en een voorstel te ontwikkelen voor een pilot waarin de milieustraat ook in 
de avonduren geopend is. Dit biedt inwoners meer mogelijkheden om hun afval op een geschikt 
moment weg te brengen, wat bijdraagt aan een efficiëntere afvalverwerking en hogere tevredenheid 
onder de bewoners. Wij dienen hier een motie voor in. 
 
Evaluatie Centrumvisie 
We zijn verheugd over de recente evaluatie van de centrumvisie, waar we al jaren op wachten. De 
uitkomsten bieden perspectief op de verdere ontwikkeling van een duurzame "Bergeijkse Belevings 
Boulevard". We hopen dat de uitwerking leidt tot een levendig en aantrekkelijk centrum, waar 
duurzaamheid en beleving hand in hand gaan. 
Structurele Subsidie voor Visit Bergeijk 



Visit Bergeijk speelt een cruciale rol in de promotie van onze gemeente. We stellen voor om een 
structurele subsidie van €50.000 toe te kennen, in plaats van de huidige PM-begroting. Uiteraard 
moeten er concrete plannen en doelstellingen zijn die aansluiten bij de behoeften van de gemeente 
en bijdragen aan onze toeristische en economische doelen. 
 
Evaluatie Gemeenschapshuizen 
Bij de evaluatie van de gemeenschapshuizen willen we een kritische blik werpen op het huidige 
gebruik en de toewijzing van middelen. We vinden dat er meer rekening gehouden moet worden 
met het inwoneraantal per dorp, maar ook naar het gebruik van de inzet bijvoorbeeld professionals 
en vrijwilligers. 
 
Verbouwing Bakkerijmuseum 
Hoewel we de toeristische waarde van het bakkerijmuseum erkennen, zijn we kritisch over de 
resultaten van het onderzoek dat €17.500 heeft gekost. We hadden meer verwacht van deze 
investering, maar begrijpen de potentiële toeristische voordelen die het museum kan opleveren voor 
de gemeente. Maar gezien de argumenten begrijpen we waarom het Bakkerijmuseum een verzoek 
gedaan heeft en het speelt ook mee dat het gebouw in eigendom van de gemeente is. 
 
Ontwikkeling Fietspad Borkelsedijk 
We zijn blij met de voortgang in de ontwikkeling van een degelijk fietspad aan de Borkelsedijk. Dit 
project draagt bij aan de verkeersveiligheid en bevordert het gebruik van duurzame 
vervoersmiddelen binnen onze gemeente. 
 
Onverwachte uitgave voor Pumptrack 
De plotselinge introductie van een pumptrack ter waarde van €75.000 roept vragen op. Hoewel we 
begrijpen dat snel handelen noodzakelijk was vanwege subsidievoorwaarden, kwam dit voorstel 
onverwachts. We hadden graag eerder gehoord dat hier een behoefte aan was. Het lijkt erop dat het 
erg snel is ingediend, want een locatie is ook nog onbekend. 
We voelen ons niet helemaal goed bij dit voorstel, maar het krijgt het voordeel van de twijfel. Kan 
het College toezeggen dat men terugkomt met een voorstel voor de Raad voor dit? 
 
Onderzoeken 
Uit onze berekeningen blijkt dat er voor meer dan €400.000 aan onderzoeken en externe diensten 
wordt uitgevoerd. Met het huidige voorstel voor 12 FTE gaan we ervan uit dat deze kosten in de 
nabije toekomst aanzienlijk zullen dalen. We vinden €400.000 een aanzienlijk bedrag en pleiten voor 
een efficiënter gebruik van interne middelen. 
Ook vragen wij ons af waarom ieder jaar €150.000 uitgetrokken is voor het opstellen van 
omgevingsplannen. Volgens ons zou dit onderdeel zijn van het reguliere werk, want een 
bestemmingsplan moet ook 1x per 10 jaar vernieuwd worden. Kan het College uitleggen waarom 
deze €150.000 noodzakelijk is, naast het aannemen van 12 FTE? 
Overigens zijn wij voor nu voldoende bijgepraat waarom het toevoegen van 12 FTE noodzakelijk is. 
Wij begrijpen ook de vraag om nu al te starten met werven i.p.v. vanaf 1-1-2025. Wij vinden het 
prima om nu te starten met werven, want uit de praktijk zal blijken dat de eerste nieuwe 
ambtenaren pas in november of later aan de slag gaan. 
 
  



Verkeersveiligheid in Westerhoven en Riethoven 
We steunen de voorstellen voor de verbetering van de verkeersveiligheid in Westerhoven en 
Riethoven. Er is al jaren commentaar op de huidige situatie, en we hopen dat de extra maatregelen 
zullen bijdragen aan een veiliger verkeer. Echter, we willen ook aandacht vragen voor de 
verkeersveiligheid in Luyksgestel. Eerder werd ons verteld dat verbeteringen daar niet in het 
Gemeentelijk Verkeers- en Vervoerplan (GVVP) stonden. Dit argument geldt echter ook voor de 
snelheidsaanpassingen in andere dorpen. 
 
Slotwoord 
Deze perspectievennota biedt een duidelijke richting voor het komende jaar. We blijven inzetten op 
verbetering en vernieuwing, met oog voor duurzaamheid en de wensen van onze inwoners. Samen 
bouwen we aan een toekomst waarin onze gemeente een nog betere plek wordt om te wonen, 
werken en recreëren. 
Als er één gemeente is die vertrouwen mag hebben in de toekomst, dan is het gemeente Bergeijk.  
 
Namens VVD Bergeijk, 
 
Twan Jansen 


